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Abstract (en)
[origin: WO8702068A1] The mixture of sulfides is chemically attacked with an aqueous oxidizing solution of fluosilicic acid for dissolving the
metals present. From said solution, the lead, and optionally the silver, is reprecipitated to the state of sulfates which are separated from the filtrate
containing the other metals. It is then possible to recover separately the different metals by treatment on the one hand of the precipitate of sulfates
and on the other hand of the filtrate, by conventional processes. The attack solutions may be recycled.

Abstract (fr)
On attaque le mélange de sulfures avec une solution aqueuse oxydante d'acide fluosilicique pour mettre en solution l'ensemble des métaux. A partir
de la solution, on reprécipite le plomb, et éventuellement l'argent, à l'état de sulfates que l'on sépare du filtrat renfermant les autres métaux. On peut
alors récupérer séparément les différents métaux par traitement, d'une part du précipité de sulfates et, d'autres part du filtrat, suivant des procédés
classiques. On peut recycler les solutions d'attaque.
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